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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden Nadine Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), Gerard Eijsink (CDA), Rob 

Flinsenberg (RO), A. Kierkels (RO), H. Metsemakers (SV), Yvonne Par-
ren (SV), Rens Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging de heer  R. de Cock (PL) wordt vervangen door de heer J. van der 

Stappen en de heer P. Houben wordt vervangen door mw. R. Teluij.  
Bij punt 8c Bombardon vervangt de heer Bongers de heer Eijsink 

Portefeuillehouders J. van den Beuken, P. Vogels en A. Verhoeven (vanaf punt 8)  
Ambtelijke ondersteuning Peter Pasmans en voor agendapunt 5a Ôs dörp  

Vic Pennings en Henk Rademakers, gebiedsregisseurs voor agendapunt 
5a en 5b.  

Derden Geen 
Insprekers Mw D. Jacobs-Kouters t.a.v. punt 8b en de heer L. Urlings t.a.v. punt8a 
Publieke tribune  4 personen en Mw. J. Peeters van Dagblad de Limburger 
Raadsleden op tribune S. Backus  
Ambtenaren op de tribune Geen 

Commissiegriffier John Lommen  
 

01 Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld.  
 

03 Vaststellen verslag 29 januari 2015  
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  

04 Spreekrecht niet – commissieleden 
Mevrouw D. Jacobs-Kouters spreekt de commissie toe. Zij vragen om aandacht om de 
mantelzorgers weer individueel een presentje te geven als blijk van waardering in plaats van 
een avond voor alle mantelzorgers.  De tekst van de inspreekster is gevoegd bij het verslag 

05 
 

Presentatie en thema’s 
 

05a  

 

Ôs dörp 

Aan de hand van een presentatie, opgenomen bij de stukken gaat de portefeuillehouder in op 

het proces zoals dat de komende tijd gaat uitrollen. Eerst zijn in juni de raden aan zet, om een 
kader vast te stellen, om uitgangspunten te formuleren. Hiermee gaat de wethouder met de 
ambtenaren in het najaar van 2015 de 16  kernen in, om van onderop uitvoering te geven aan 
de verdere invulling. Ook raadsleden en commissieleden zijn bij die bijeenkomsten welkom.  
Ook zullen er verbindingen worden gelegd tussen de kernen, clusters van kernen, en er zal 

over de gemeentegrenzen heen gekeken worden waar er mogelijkheden zijn tot verbinding.  
Op de korte termijn zullen ongelijkheden voor de diverse gemeenschapsaccommodaties  wor-
den aangepakt. Gevraagd wordt om op korte termijn ook meer duidelijkheid te geven richting 
besturen van gemeenschapshuizen. Voor 15 oktober 2015 komt hier duidelijkheid in. Ook ini-
tiatieven van onderop zoals park Leudal-Oost krijgen kans, maar er zal dan ook geld bij moe-
ten vanuit de private sector. Daarnaast is het zo dat als er op de ene locatie iets bij komt, op 
andere plaatsen ingeleverd moet worden.  

De komende vergadering van de commissie zal het raadsvoorstel worden besproken.   
06a Gebiedsregisseurs 

De gebiedsregisseurs Henk Rademakers en Vic Pennings stellen zich voor zover nog nodig 
voor, en gaan in op hun nieuwe functie gebiedsregisseur. Met veel enthousiasme vertellen ze 
dat ze zowel buiten als in de organisatie verbindingen gaan leggen en proberen de wensen van 

de (groepen) burgers waar te maken waarbij gedacht wordt in mogelijkheden, een nee, kan 
niet is voor hen niet acceptabel. Het bureau dorpsraden is meer uitvoerend, onderwerp ge-

richt. Het is nog een pilot, en de bedoeling is toe te groeien naar 4 gebiedsregisseurs op ter-
mijn. Een evaluatie zal na de ambtelijke reorganisatie in groter verband plaats hebben.  

06 Raadsvoorstellen 
 

06a Raadsvoorstel extra bijdrage Samen Zorgen Huis (SZH) 
 De coördinerend portefeuillehouder de heer Vogels schets kort het proces en de stand van 

zaken. Proteion heeft zich gemeld als zorgaanbieder, het contract is nog niet getekend, maar 
dit is een zaak tussen Proteion en de Stichting SZH. De gemeente vraagt thans een extra bij-
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drage als voorfinanciering voor de uitvoering van palliatieve zorg. De Rijksbijdrage hiervoor 

vindt jaarlijks achteraf plaats, en thans beschikt de Stichting over onvoldoende liquide midde-

len. Terugbetaling is voorzien in 10 jaar. De commissie betreurt het dat de eerder toegezegde 
subsidie van de provincie niet geheel gestand wordt gedaan. Het eerder vastgestelde busi-
nessplan van de Stichting wordt aangevuld met de palliatieve zorg. Ook de respijtzorg moet 
een plaats krijgen in het ondernemersplan. De portefeuillehouder benadrukt dat de gemeente 
de afgelopen tijd met name bezig is geweest om partijen in hun kracht te zetten. De gemeente 
is verder geen partij in het geheel. De voorwaarden zoals die bij de vorige besluitvorming gol-

den, gelden bij het voorliggende raadsvoorstel onverkort.  De commissie acht het voorstel rijp 
voor bespreking in de raad, en wel als bespreekstuk.  

06b Raadsvoorstel bemensing jury kunst- en cultuurprijs 
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad en adviseert om dit bij hamer-
slag te doen. 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 

07a Er zijn geen stukken doorverwezen vanuit de raad. 

08 Aan de commissie gerichte stukken 
08a Brief Dancepoint over problemen met MFC de Postkoets. 

Voorafgaande aan de behandeling van dit agendapunt spreekt de heer Urlings van Vereniging 
Dancepoint Leudal de commissie toe. Zijn brief spreekt voor zich. In de door de wethouder  

gegeven reactie op de brief, ook bij de stukken aanwezig, kan de inspreker zich niet vinden. 
Hij noemt nog enkele namen en voorbeelden van verenigingen waarbij het ook fout is gegaan 
in de communicatie met de beheerder van de Postkoets. Op vragen van de commissie meldt 

hij nog dat hij best bereid is te schuiven met tijd en/of locatie, maar dat het niet acceptabel is 
dat hij ’s ochtends gebeld wordt dat er ’s avonds een bruiloft is in de zaal waardoor de repeti-
tie niet door kan gaan. Hij moet dan 60 mensen afbellen. Dit is de reden dat het ledenaantal 
flink is teruggelopen. Hij hoopt thans om de vereniging weer nieuw leven in te blazen, maar 
dan moet wel iedereen zich aan de afspraken houden. 

08b Mantelzorgcompliment / mantelzorgpresentje 
De fractie Ronduit Open heeft enkele vragen aan de portefeuillehouder gesteld over het man-

telzorg(ers). De vragen liggen in het verlengde van hetgeen inspreker bij agendapunt 4 heeft 
ingebracht. De mantelzorg, en het mantelzorgcompliment is een taak die uitbesteed is aan 
Synthese. De portefeuillehouder meldt dat het gemeentebestuur de beschikbare middelen 
eerst wil inzetten voor verbetering van mantelzorg in het algemeen (respijtzorg). Daarna zal 
bezien worden in welke vorm de mantelzorgers individueel  “beloond” kunnen worden.  

08c Bombardon 

De heer Eijsink (CDA) verlaat bij dit punt de vergadering omdat hij bestuurslid is bij de Bom-

bardon. De heer Bongers neemt tijdens dit agendapunt zijn plaats in.  
De fractie Ronduit Open heeft een brief gestuurd aan het college, welke thans ook voorligt ter 
bespreking in de commissie. De fractie vindt de brief duidelijk genoeg, en wenst hieraan ook 
niets toe te voegen. De CDA fractie vindt dat de brief grove onjuistheden bevat, en distantieert 
zich van de toonzetting in de brief. De fractie merkt op dat de wethouder gehandeld heeft 
conform het door de raad vastgestelde beleid, en dat hij hierin niet anders kon handelen dan 

dat hij gedaan heeft. Daarbij stelt de fractie de vraag aan de andere fracties, wat zij anders 
gedaan zouden hebben in deze situatie. Progressief Leudal vindt dit wel een erg monistische 
benadering, om de wethouder zo te verdedigen. De fractie Ronduit Open meldt nog dat het 
met name gaat om het niet tijdig informeren van de raad, terwijl het college in maart al op de 

hoogte was van de problemen.  De fractie D66 snapt niet waarom dit onderwerp op het laatste 

moment voor de commissievergadering is geagendeerd en acht het daarom niet zinvol hier nu 
met elkaar de discussie over aan te gaan 

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
Er zijn geen zaken voor dit moment te melden   

09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 
uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-

ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht.  

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09d Taskforce Jongeren 
De voorzitter maakt melding van een overleg dat heeft plaatsgevonden met de voorzitter van 
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de commissie, de voorzitter van de Taskforce, de ambtenaar met jongeren in het takenpakket 

en de raadsadviseur/commissiegriffier. Het onderdeel Jongeren wordt een vast agendapunt 

van de vergadering van de commissie Sociaal om zo nodig de stand van zaken kort door te 
spreken, en daar waar gewenst mensen uit te nodigen als er thematisch iets besproken moet 
worden.   

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Er waren geen mededelingen 

10b 

 

Rondvraag 

De fractie D66 heeft signalen gekregen over problemen bij het leerlingenvervoer. Ouders zijn 
bang dat er bij de gemeente vragen moeten worden beantwoord die de privacy van betrokke-
nen onevenredig schenden. De portefeuillehouder antwoordt dat alle scholen aan het nieuwe 
beleid meewerken, op een school na. Hier zitten ook de problemen. Het moet niet zo zijn dat 
de schoolleider door het plaatsen van een vinkje op een formulier bepaalt welk vervoer aan de 
orde is. Scholen kijken nu in mogelijkheden, dus kijken naar wat een leerling zelf kan. Bij de 
beoordeling over vervoer zullen altijd specialisten op dit gebied  hierin een beoordeling geven. 

Dit gebeurt met alle waarborgen over privacy. Verder meldt de portefeuillehouder dat het be-
leid, zoals ook afgesproken in de commssie ruimhartig wordt toegepast, en dat het ingezette 
beleid ook in het komende schooljaar wordt voortgezet.  

10c 
 

Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 22.00 uur de vergadering en bedankt 
iedereen voor de inbreng. 

 

 


